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Woclawek, 6 czenrvca 2018r.

Pani
Mariola Gawfowska
Radna Miasta Wloclawek

_ . . odpowiadaiqc na interpelacjg miqdzysesyjnq w sprawie zbudowania oSwieflenia pzy ulicy
Rybnickiej od pgtli autobusowej do uticy Spokojnej upzejmie informu.ig, 2e z uwagi na brak Siodk6w
finansowych Pani wniosek zostanie wziqty pod uwagg pzy konstruowaniu bud2etu na 2019 rok.

Do wiadomoSci:
1. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr. (0p1K.0003.211 .2019)
2. Biuro Rady Miasta


